

Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd



Mandag, d. 17. februar 2025, kl. 9.30 til 14.30, Englandsgade 25,
Odense – Lokale: Konferencen

Mødets formål:

- At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen.
- Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter.

Mødedeltagere:

Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd:

Kim Jensen, Stine Palmelund, Martin Rodam, Susie Pedersen, Jannie Hansen, Lise Ploug, Simon Larsen, René Winzor, Torben Baun Madsen og Mette Andreasen.

Afbud:

Bjarne Andersen, Tine Vestergaard Todsén og Hetty Møller

Ordstyrer:

Stine Palmelund

Referent:

Mette Andreasen

Punkt	Tid		Beskrivelse
1.	5 min.	Velkomst (O)	Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for mødet.
2.	5 min.	Opmærksomhedspunkter (D)	Nuværende punkter: 1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i valgenheder, beskyttelse af medlemmer 3) Fokus på løbende trivselsmålinger. <i>Ad 1) Ingen bemærkninger</i> <i>Ad 2) Ingen bemærkninger</i> <i>Ad 3) Ingen bemærkninger</i>
3.	90 min.	Orientering fra valgenhederne (D-O)	Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, herunder erfaringsudveksling. <i>ADST har givet tilladelse til medlemsmøder i arbejdstiden (1,5 timer) i henholdsvis foråret og efteråret, hvis Jørn og/eller Allan deltager.</i> Tønder v/Torben: Der afholdes generalforsamling den 26. marts. Der er kommet et nyt medlem. Haderslev v/Rene: Der afholdes valgmøde den 26. marts. Der er kommet et nyt medlem.

			<p>Middelfart v/Lise: Der er kommet 5 nye medlemmer, der er færdige med diplomuddannelsen (2 i Told).</p> <p>Padborg v/Simon: 3 nye medarbejdere pr. 1. marts. Der skal være et introforløb med skoleophold. Alle hundeførere samles i hundetjenesten. 2 nye medlemmer i Padborg.</p> <p>Odense v/Stine: Tegninger for de nye lokaler på Lerchesgade er låst nu.</p> <p>Spillemyndigheden v/Susie: Der afholdes medlemsmøde den 4. marts med Jørn og Allan. Der har været besøg af skatteministeren.</p> <p>Ringe v/Mette: Der er indkaldt til valgmøde den 20. marts.</p> <p>Svendborg v/Martin: Der er ansat 2 nye funktionsledere pr. 1. marts. Det er meldt ud, at alle medarbejdere i huset skal levere 15 timer i merarbejde/overarbejde (uge 13, 14 og 15).</p> <p>Ribe v/Kim: Fleksibel pladsanvendelse starter i dag.</p>
4.	90 min.	Dagsorden til HB-mødet d. 20. februar 2025 (D-O)	<p>Pkt. 4 – Nyt fra sekretariatet</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Forslag om at referater fra diverse møder lægges på Teams af fælles-TR'erne. Som vi talte om på sidste møde, vil det være en stor opgave og svært at påtage sig mere.</i> • <i>Drøftelse af TR-tillæg</i> • <i>Drøftelse af kutymefridagene</i> <p>Pkt. 5 – OK'26</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Drøftelse af mulige krav til OK'26. Input til HB i maj 2025</i> <p>Pkt. 6 – Reguleringsordningen pr. 1.4.2025</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Negativ på -0,78%</i> <p>Pkt. 7 – 0-dage og ATN-dag</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Drøftelse af ændringerne i serviceportalen</i> <p>Pkt. 8 – Udlån/indlån af 200 medarbejdere til VURDST i 5 uger</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Fra uge 8 til årsopgørelsen skal være klar. Rettelse af fejlkoder. Antallet fordelt ud i Person.</i> <p>Pkt. 9 – Organisering i SKM/SKFV</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Drøftelse af organiseringen med de 7 styrelser. Der er mange "dobbelt-opgaver" fx HR, fordi de er i hver styrelse.</i> <p>Pkt. 10 – Den økonomiske situation i SKM</p> <ul style="list-style-type: none"> • - <p>Pkt. 11 – SU-repræsentation resultat af forhandling mellem organisationerne</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Drøftelse om antallet af repræsentanter</i>

			<p>Pkt. 12 – TR-aftalen</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Vi afventer det samlede udkast i april</i> <p>Pkt. 13 – Ekspert- og seniorekspert</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Der har været forespørgsler fra medlemmer om hvordan man bliver det.</i> • <i>God ide at det bliver via overenskomst</i> <p>Pkt. 14 – FTFa – etablering af sideforening</p> <ul style="list-style-type: none"> • - <p>Pkt. 15 – Forbundets økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Regnskab endnu ikke lagt i Teams</i> • <i>Forslag om at økonomi-punktet bliver rykket op på dagsordenen.</i>
5.	45 min.	Orientering fra afdelinger og udvalg m.v. (O)	<p>Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg m.v.</p> <p>Jura v/Stine: Der er lønforhandlinger den 8. og 9. april.</p> <p>Gældstyrelsen v/Torben: Der er lønforhandlinger den 3. 4., 7. og 8. april.</p> <p>Person v/Kim: Udland 8 får ny funktionsleder pr. 1. marts. I Udland 7 er den fungerende funktionsleder blevet fastansat. I Procesudvikling er underdirektøren fratrådt.</p>
6.	5 min.	Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> • Drøftelse om phishing-mails.